
Acta de la trobada del Consell d’Infants de Begues 
14/12/2022  17:30 h  CC. El Roure 
 
 
Assistents 
 
Tomás Petit 
Joel Mañé 
Alba Gascue 
Abril Pararnau 
Roger Brull 
Lina Mehdi Draoui 
Oriol Campamà 
Mariona Arnó 
Ana Esteban 
Mar Duce 
Nora García 
Xana Bonilla 
Bruna Brossard 
Daniel González 
Berta Pérez 
Dinamitzador: Enric Miró 
 
Temes que hem tractat: 
 

1. Com han vingut persones que no van assistir a l’anterior trobada del Consell hem 
tornat a fer jocs de presentació per conèixer-nos entre nosaltres. 

2. Hem parlat sobre la festa dels Drets dels Infants que es va fer el passat dia 20 de 
Novembre, a la plaça de l’ateneu. 
El que més ens va agradar va ser quan vàrem llegir el manifest que vàrem preparar 
a la sessió anterior. Els jocs amb materials de reciclatge van estar bé però no van 
participar gaires persones. 
L’espectacle de màgia va estar bé. La majoria de nens i nenes que es van quedar 
eren petits. 

3. Hem proposat temes per treballar aquest curs: 
a. Preparació de la festa dels Infants de l’any que ve per celebrar el desè 

aniversari del Consell. 
b. Fer entrevistes a antics consellers i conselleres i publicar-la al Butlletí de 

Begues. 
c. El terra d’alguns carrers s’ha aixecat per culpa de les arrels dels arbres. Es 

pot fer un mapa de tots els llocs on això passa per enviar-lo a 
l’Ajuntament. 

d. Millorar la Bowl. Arranjar el terra que té forats. 
e. Alguns policies no ens parlen bé quan anem amb bicicleta o amb patinet i 

de vegades veuen nens sense casc i no els hi diuen res. 
f. Sembla ser que uns homes en una furgoneta han intentat segrestar a un 

nen. Alguns dels nois i noies del Consell diuen que han vist aquesta 
furgoneta i que s’han espantat. Comentem que no sabem si això és cert o 
no però que podem parlar de si es senten segurs a Begues. 
Aquest tema ja es va comentar en l’anterior trobada. Sembla ser que la 
notícia sobre aquests homes que van en una furgoneta blanca i que 
espanten els infants s’ha anat escampant. 



El dinamitzador proposa que les properes trobades les dediquem a preparar activitats 
que es poden fer per celebrar el desè aniversari del Consell i que cerquem més 
informació sobre aquest fet “de la furgoneta” per veure si és una notícia de veritat o un 
rumor que es va escampant. 

Sense més temes a tractar, ens acomiadem a les 19:00 h. 
 
 
  


